
Studeranderådets föredragningslista 

Datum:   30.8.2023 

Planerad tid: 15:30 – 16:09 

Plats:  Konferensrummet VS207 

Närvarande: 

Noah Holm 2B 

Mattick Watkins 2B, suppleant  

Mateo Gunell 2C, t.f. protokolljusterare 

Nellie Höglund 2F 

Sara Andersson 2G 

Julia Valkeapää 3A, sekreterare 

Samuel Dreyer 2C, Ordförande 

Saga Lindholm 3D 

Fredrik Törnroos, lärarrepresentant 

 

§ 51. Inledning 

Ordförande välkomnar studeranderådet tillbaka till ett nytt läsår och öppnar mötet klockan 
15:30. Då protokolljusterare inte är på plats utses Mateo Gunell till t.f. protokolljusterare 

 

§ 52. Ärenden för kännedom 

Stadgerevision 

 En miss i kommunikation har lett till att rektor Marcus ännu inte fått de nya stadgarna 
för godkännande. Ordförande delar dem med rektorn efter valet av de nya ettorna. 

 

§ 53. Val av ettor 

Onsdagen den 13.9.2023 ska nya ettor väljas till studeranderådet. Det nuvarande 
studeranderådets medlemmar ska hjälpa till i valet. Sekreterare gick igenom en informerande 
powerpoint och studeranderådet gjorde upp en plan för valförrättningen. 

 Då få var på plats under mötet så kommer en förfrågan i studeranderådets kanaler gå ut 
där alla får meddela om de kan vara med under valet. 

 



§ 54. Abitröj-gruppens arbete 

 Sekreterare gick igenom hur långt arbetet fortskridit än så länge med tröjorna. En offert 
har kommit från tryckeriet och en ungefärlig prisbild på 30€ per tröja samt hur mycket 
studeranderådet står för har godkänts av kassör samt mötet.  

 Studeranderådet betalar för 5 tröjor. En till skaparen av årets motiv, tre till 
abiturienterna i arbetsgruppen samt en tröja till skolan 

 Årets motiv till abi-tröjorna avslöjas för skolan vid nästa samling 

 

§ 55. Övriga ärenden 

Lunch 

 Det upplevs att maten i mittenkön i matsalen plockas undan ganska tidigt, ofta är den 
borta redan när tredje matlaget ska börja 

Skolans omklädningsrum 

 En av toorna i källaren kommer man inte åt genom tjejernas omklädningsrum då dörren 
som leder till toan är låst 

 Duschdraperierna är av någon anledning borta från båda omklädningsrum. Fredrik hör 
sig för om saken. 

 Önskemål om eventuellt draperi vid dörren till tjejernas omklädningsrum då man ser 
rakt in när man öppnar dörren 

Räknestuga 

 Det har kommit önskemål från ettan att de som läser lång matematik ska kunna få 
mattestöd och därför väcks den eventuella frågan om man borde starta räknestugan 
igen. 

 

§ 56. Avslutning 

Ordförande avslutar mötet klockan 16:09. 

 

 

 

________________________________  _______________________________ 

Samuel Dreyer, ordförande  Julia Valkeapää, sekreterare 

 

 

________________________________ 

Mateo Gunell, t.f. protokolljusterare 


